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Vi har gjennomført 4 tilsyn ved alle stedene. Det har vært 2 anmeldte og 2 uanmeldte tilsyn.

Vålerengen bo- og servicesenter:

Anmeldt besøk 26/3-2012. Vi snakket med institusjonssjef Knut Ousdal og assistent Torill
Havnø. Vi fikk en generell informasjon om institusjonen, og informasjon om brannvern.

Anmeldt besøk 8/6-2012. Vi snakket med institusjonssjef Knut Ousdal, og 2 andre ansatte og
8 brukere. Vi snakket om økonomiforvaltningen for beboerne og etterpå besøkte vi dagsenteret
og snakket med 8 beboere.

Uanmeldt besøk 25/8-2012. Vi besøkte institusjonen på kvelden i ferietiden for å se om de var
bra bemannet. Snakket med 1 pårørende, 3 beboere og 3 ansatte.

Uanmeldt besøk 14/11-2012. Besøkte korttidsavdelingen. Snakket med 2 ansatt, 1 pårørende
og 5 beboere.

Villa Enerhaugen:

Anmeldt besøk 26/3-2012. Vi snakket med institusjonssjef Anne Elisabeth Helleborg,
avdelingsleder Kristin Volden og avdelingsleder Oddveig Storløs. Vi fikk en generell
gjennomgang av institusjonen.

Anmeldt besøk 13/6-2012. Vi snakket med institusjonssjef og avdelingsleder om
økonomiforvaltningen av beboeres midler og om brannsikkerhet. Etterpå snakket vi med 2
ansatte og noen beboere.

Uanmeldt besøk 20/8-2012. Vi var på tilsyn for å se hvordan bemanningen var om kvelden, og i
sommertiden. Vi snakket med 2 ansatte, 1 pårørende og 1 beboer.

Uanmeldt besøk 14/11-2012. Vi besøkte dagsenteret og snakket med 3 ansatte og 4 brukere.
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Valle dagsenter:

Anmeldt besøk 4/5-2012. Vi snakket med leder Marianne Wenger, 1 frivillig og S brukere. Først
fikk vi en gjennomgang av leder om driften av senteret og etterpå fikk vi se oss omkring. Til slutt
fikk vi oss en god prat med brukere.

Anmeldt besøk 12/12-2012. Vi snakket om brannvern.

Uanmeldt besøk 21/5-2012. Vi besøkte dementavdelingen hvor vi snakket med 2 ansatte og
noen brukere. Etterpå snakket vi med 1 fysioterapeut, 1 ansatt, noen brukere og lederen.

Uanmeldt besøk 10/10-2012. Vi snakket med 10 brukere om dagsenteret generelt.


